



CMP/APR/2015/0014

12th April 2015

Mr. Hassan Al Serkal
EVP, COO – Head of Operations Division
Market Operations Division
Dubai Financial Market
PO Box 9700
Dubai - United Arab Emirates
Fax: +971 4331 7309

Dear Mr. Al Serkal,

Subject: GFH's Capital Reduction Procedures

GFH would like to inform its shareholders and the markets of the procedures for executing the share capital reduction, following its approval at the Extraordinary General Meeting today. Accordingly, the procedures below will be implemented across all markets where GFH's shares are listed:

- 1. Record Date (last trade date): 16 April 2015**
- 2. Suspension of shares trading: 2 days – on 19 and 20 April 2015**
- 3. Resumption of shares trading (with the new share capital): 21 April 2015**

The resumption of shares trading is subject to completion of the capital reduction procedures and formalities in the respective market.

The procedures above have been established in order to treat the shareholders of all markets fairly and equally, and to avoid any arbitrage opportunities among different markets where GFH's shares are listed.

Accordingly, the share capital will be reduced from US\$1,494,986,505 divided into 5,641,458,509 shares of a nominal value of US\$0.265 each to US\$597,994,604, divided into 2,256,583,403 shares of a nominal value of US\$0.265 per share.

Yours Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Nabeel Mirza".

Nabeel Mirza
Compliance Director & MLRO

CMP/APR/2015/0014

12 إبريل 2015

السيد حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص.ب 9700
دبي - الإمارات العربية المتحدة
فاكس رقم: +971 43315148

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: إجراءات تخفيض رأس المال GFH

يود GFH إبلاغ السادة مساهمي البنك والأسوق بالإجراءات التي سيتم اتباعها لتنفيذ تخفيض رأس المال المقترن الذي تمت الموافقة عليه في اجتماع الجمعية العمومية غير العادية الذي تم عقده اليوم. وفقاً لذلك، سيتم اتباع الإجراءات المذكورة أدناه في جميع الأسواق التي يتم فيها تداول أسهم GFH:

1. تاريخ السجل (تاريخ آخر تداول): كما في 16 إبريل 2015.
2. إيقاف تداول الأسهم: سيتم إيقاف التداول لمدة يومين متتالين بتاريخ 19 و 20 إبريل 2015.
3. تاريخ استئناف التداول (برأس المال الجديد): اعتباراً من 21 إبريل 2015.

يخضع إستئناف تداول الأسهم لإنتمام إجراءات تخفيض رأس المال والأمور الرسمية الأخرى المتعلقة بالإجراء في السوق المعنية.

جميع الإجراءات أعلاه قد تم اعتمادها من أجل معاملة المساهمين في جميع الأسواق بشكل عادل و متساوي فضلاً عن تجنب أي فرصة للمراجحة بين مختلف الأسواق التي يتم فيها تداول أسهم GFH.

وفقاً لذلك، سيتم خفض رأس المال من 1,494,986,505 دولار أمريكي موزع على 5,641,458,509 سهم بقيمة اسمية مقدارها 0.265 دولار أمريكي للسهم الواحد، إلى 597,994,604 دولار أمريكي موزع على 2,256,583,403 سهم بقيمة اسمية مقدارها 0.265 دولار أمريكي للسهم الواحد.

وتفضلاً بقبول فائق التقدير والاحترام،



نبيل ميرزا

مدير إداري للالتزام ومكافحة غسيل الأموال